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「以股代息」常設指示申請表 

Standing Instruction for the Scrip Option in lieu of Cash Dividend  

 

請將填妥申請表郵寄或傳真至(852) 8148 6118.Please sign and return the completed form by mail or email to (852) 8148 6118. 

帳戶編號 Account No. :  

帳戶名稱 Account Name :  

本人/吾等希望給予交銀國際證券有限公司 (下稱「貴司」) 下述股票常設指示，將收取股票以代替現金股息。 

I/We wish to give BOCOM International Securities Limited (the “Company”) a standing instruction for the selection of scrip 

option.  

請在適當位置加上 “√” 

Please tick the appropriate box 

股票代號及名稱  

Stock Code & Name   

指示到期日 

Expiry date 

□ 新增 Add □ 取消 Cancel   

□ 新增 Add □ 取消 Cancel   

□ 新增 Add □ 取消 Cancel   

□ 新增 Add □ 取消 Cancel   

□ 新增 Add □ 取消 Cancel   

□ 新增 Add □ 取消 Cancel   

□ 新增 Add □ 取消 Cancel   

□ 新增 Add □ 取消 Cancel   

本人/吾等明白上述申請會於每個股票截息日將本人/吾等之全部庫存選擇收取股票代替現金股息，並且不能選擇接受部份

現金或股票。 本人/吾等明白在簽妥常設指示後將不會收到由貴司發出之以股代息選擇信。 

本人/吾等明白這份常設指示將會由 貴司收取核實簽字後生效，直至上述到期日或本人/吾等以書面撤銷此項指示為止。 

I/We understand that this selection will apply to my/our entire holding on the relevant record date and I/We cannot choose to receive 

partly in Cash dividend and partly in Scrip dividend. I/We understand that I/We shall not receive the selection letter once I/We 

submitted the standing instruction to the Company. 

This is a standing instruction and will be valid after verified the signature(s). And it will not be revoked until the specified expiry 

date or the Company received the written instruction. 

 

 

 

                  

客戶簽署 Client’s signature(s)      日期 Date 
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